
 

 

 

  ACTA 

 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

CPCA/2023/4 Consell del Poble de Corró d'Amunt 

  

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària 

Data 25 de setembre de 2023 

Durada Des de les 19.07 h fins a les 21.06 hores 

Lloc Consell del Poble de Corró d’Amunt 

Presidida per Sònia Tena Belmonte 

Secretaria delegada Mireia Carles Morales 

  

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Nom i Cognoms Assisteix 

Sònia Tena Belmonte SÍ 

Arià Pérez Isidro SÍ 

Eva Navarrete Bachs SÍ 

Núria Vilamala Pey NO 

María Manau Sánchez, en substitució de Núria Vilamala SÍ 

Albert Costa Serrano SÍ 

Rafael Moyano Collado SÍ 

Josep Vilaró Riera SÍ 

Sergi González Ferreiro SÍ 

Jordi Grau Marinel·lo SÍ 

Maria Viure Llobera Sí 

Mireia Carles Morales SÍ 
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Una vegada verificada la constitució vàlida de l’òrgan col·legiat per part de la Secretària 

delegada d’acord amb allò que disposa l’article 39 del Reglament Orgànic Municipal, la 

Presidenta dona la benvinguda a les persones qui són membres, a les persones 

assistents com a públic i obre la sessió amb els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 

 

A) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

1- Presentació membres del Consell (representants polítics i entitats) 

Pren la paraula la presidenta del Consell del poble de Corró d’Amunt, Sònia Tena, qui es 

presenta i dona la benvinguda a les persones que formen part de la junta del Consell, el qual 

s’ha constituït un cop celebrades les eleccions municipals del passat dia 28 de maig de 2023. 

Acte seguit, la presidenta afegeix que en el Ple extraordinari de l’ajuntament del passat 5 de 

juliol de 2023, es va ratificar el nomenament com a membres integrants del Consell de Poble 

de Corró d’Amunt, els representants polítics i representants de les associacions ciutadanes i 

veïns, els quals s’anomenen a continuació: 

 

Grups municipals: 

 

• Junts x LF Compromís municipal, com a titular, Arià Pérez Isidro, i com a suplent, 

Jordi Ganduxé Pascual. 

• Sal-Candidatura d’Unitat Popular-Alternativa municipalista, com a titular, l’Eva 

Navarrete Bachs, i ningú com a suplent. 

 

Representant de les entitats: 

• Grup Teatre Boina, com a titular, la Núria Vilamala Pey, i com a suplent, María Manau 

Sánchez. 

• Club Ciclista Corró d’Amunt, com a titular, Albert Costa Serrano, i com a suplent, 

Josep Mauri Pey. 

• U.S. Corró d’Amunt, com a titular, Rafael Moyano Collado, i com a suplent, Lourdes 

Díaz Guirado. 

• Associació Veïns Sant Mamet, com a titular, Josep Vilaró Riera, i com a suplent, Sara 

Quintana Bosch. 

• Parròquia de Sant Mamet, com a titular, Sergi González Ferreiro, i com a suplent, 

José Luis Ojeda Dorado. 

• Salvem Corró, com a titular, Jordi Grau Marinel·lo, i com a suplent, Carles Grau 

Rodríguez. 
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• Representant veïns/es, com a titular, Maria Viure Llobera.                  

 

A continuació, afegeix la presentació de la nova secretària delegada, Mireia Carles Morales, 

en substitució de Mònica Sànchez Pedraza. 

 

Acte seguit, la presidenta fa entrega d’una placa d’homenatge a Mònica Sànchez Pedraza 

per la seva dedicació com a secretària i a Jordi Ganduxé Pascual com a president del Consell 

de Corró d’Amunt. 

 

2- Donar compte de diferents resolucions 

Pren la paraula la secretaria qui informa que la sessió d’avui serà gravada per facilitar la 

redacció de l’acte si ningú hi té cap inconvenient. 

 

Acte seguit, la secretària, per indicacions de la presidenta, procedeix a donar compte dels 

diferents acords de Ple, JGL i resolucions que s’han donat d’ençà de l’última sessió plenària 

i que resultin d’interès general o específic del Consell del Poble de Corró d’Amunt. 

 

 

PLE del 25 de maig de 2023 

 

Proposta d’aprovació definitiva del Pla d’emergència en situació de sequera per al municipi 

de les Franqueses del Vallès. 

 

 

PLE del 17 de juny de 2023 

 

Proclamació de l’Alcalde o Alcaldessa de les Franqueses del Vallès. 

 

 

PLE del 5 de juliol de 2023 

 

Donar compte del Decret de l’Alcalde número 2023-1568, de 20 de juny, en què es nomena 

la presidència i vicepresidència del Patronat municipal d’Esports, del Patronat municipal de 

Cultura, Educació, Infància i Joventut, del Consell de Pagesia, del Consell del Poble de 

Llerona i de Corró d’Amunt, i del Consell Escolar Municipal. 

 

Proposta d’aprovació de la designació dels representants de la Corporació local als diferents 

òrgans col·legiats municipals, així com la designació dels membres representants de les 

entitats i/o associacions a aquests òrgans municipals. 

 

 

PLE de 20 de juliol de 2023 

 

Proposta d’aprovació inicial de la modificació puntual del Pla General d’Ordenació Urbana 
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per a la regulació de les condicions per a la implantació d’instal·lacions de producció 

d’energia renovable fotovoltaica en sòl no urbanitzable al terme municipal de les Franqueses 

del Vallès. 

 

 

PLE de 27 de juliol de 2023 

 

Proposta d’aprovació del calendari de les festes locals per a l’any 2024. 

 

 

JGL de data 13 d’abril de 2023 

 

Proposta d’aprovació de l’expedient de contractació mixta de subministrament i de serveis 

relatiu al subministrament, en la modalitat d’arrendament, instal·lació i manteniment d’un 

caixer automàtic en el Casal de la Gent Gran i Centre Social de Bellavista, en el terme 

municipal de les Franqueses del Vallès. 

 

Proposta d’aprovació de les bases per a la concessió de subvencions per fomentar i reactivar 

la contractació a les empreses i la seva convocatòria. 

 

 

JGL de data 20 d’abril de 2023 

 

Donar compte del Decret de l’Alcaldia 2023-0877 de data 31 de març de 2023 relatiu a 

l’aprovació de la pròrroga del Lot 1 del contracte per al servei d’atenció psicològica. 

 

Proposta de concessió de llicència urbanística per a les obres de rehabilitació i consolidació 

de cobert i per la instal·lació solar fotovoltaica per autoconsum a sobre de la teulada del 

cobert existent amb emplaçament a la finca de Can Jan de Corró d’Amunt (parcel·la 247 del 

polígon 2 del cadastre de rústica), amb referència cadastral 08085A002002470000Dl, de les 

Franqueses del Vallès. 

 

Proposta d’aprovació del contingut i signatura del Conveni de col·laboració amb l’Ajuntament 

de Les Franqueses del Vallès relatiu a les obres “Plataforma única a la travessera de la BV-

5151 entre els PK 5+550 i PK+820 al nucli de Corró d’Amunt. TM Les Franqueses del Vallès”. 

 

 

JGL de data 29 de juny de 2023 

 

Proposta d’autorització per a la celebració de la XVI Caminada nocturna de Corró d’Amunt el 

proper 8 de juliol de 2023, al terme municipal de les Franqueses del Vallès. 

 

 

JGL de data 13 de juliol de 2023 

 

Proposta d’aprovació de llicència per a espectacle públic o activitat de caràcter extraordinari 

per l’activitat Festa Major de Corró d’Amunt. 
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Proposta d’aprovació d’un nou Conveni entre l’ajuntament de les Franqueses del Vallès, la 

“Fundació Privada de les Franqueses del Vallès per a la gent gran” i l’Institut Català de Salut 

(SAP Granollers-Mollet) per al desenvolupament d’un programa d’atenció a la Gent Gran en 

situació de necessitat i fragilitat de les Franqueses del Vallès. 

 

Proposta d’aprovació de l’atorgament de subvencions a entitats del municipi per a la 

realització d’activitats o programes adreçats a la gent gran durant l’exercici de 2023. 

 

 

JGL de data 20 de juliol de 2023 

 

Proposta de denegació de llicència urbanística sol·licitada per a les obres d’ampliació de 

l’Església Parroquial de Sant Mamet, amb emplaçament a la carretera de Cànoves 54A, de 

Corró d’Amunt (referència cadastral 4237505DG4143N0001SD) d’aquest terme municipal. 

 

 

JGL de data 7 de setembre de 2023 

 

Proposta d’aprovació de l’activitat recreativa de caràcter extraordinari “Homenatge a la 

vellesa de Corró d’Amunt” que tindrà lloc el diumenge 24 de setembre 2023. 

 

 

Decrets 

 

• DECRET 2023-0937 Petició d'autorització prorroga de pancarta a la tanca del consell 

de poble de Corró d'Amunt. 

 

• DECRET 2023-1164-1165-1300-1311-1327 Justificació subvenció CPCA any 2022.  

 

• DECRET 2023-1172 Contracte menor per al subministrament d'equipament de llum i 

so del Consell del Poble de Corró d'Amunt. 

 

• DECRET 2023-1188 Comuniquem cessió espai pel casal d'estiu de l'Avv Sant Mamet. 

 

• DECRET 2023-1224 Decret de denegació de llicència tanca perimetral finca de Can 

Suquet del Pla, de Corró d’Amunt. 

 

• DECRET 2023-1278 CONCEDIR llicència urbanística per a les obres de construcció 

d’una tanca perimetral de les edificacions de la masia de Can Bessó de Corró 

d’Amunt. 

 

• DECRET 2023-1454 Declarar el caràcter legalitzable de les obres consistents en en 

formació de rases per conducció d’aigua i electricitat amb emplaçament a Can Pinet 

de Corró d’Amunt. 
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• DECRET 2023-1833-2109 Ordre neteja parcel·la Avinguda Major, 16 URB. CAN 

SUQUET i finalització ordre. 

 

• DECRET 2023-1846 Delegació de la secretaria del Consell de Poble de Corró 

d'Amunt en la legislatura 2023-2027. 

 

• DECRET 2023-2071 Conveni col·laboració Ajuntament i la Societat de caçadors en 

relació al senglar al municipi. 

 

Pren la paraula una veïna, qui figura entre les persones assistents, que demana que la lectura 

d’aquests punts sigui més àgil i es prioritzi el més importat per Corró d’Amunt, així com 

dedicar el mínim de temps possible per aquest punt.  

 

Pren la paraula la senyora Eva Navarrete, qui proposa utilitzar un vocabulari més entenedor 

per a tothom.  

 

La presidenta afirma que es pren nota de la proposta. 

 

 

B) PART RESOLUTIVA 

 

3. Informació de la presidència - Donar compte de temes pendents. 

 

3.1 Millora i eixamplament ctra. BV-5151 

 

La secretària, per indicacions de la presidenta, posa de manifest que respecte a l'última 

informació que es va donar en la sessió del 27 de març de 2023, l’àrea de Mobilitat de 

l’Ajuntament de Les Franqueses del Vallès informa que no hi ha hagut cap variació. 

 

 

3.2 Informació estat del Sector C 

  

La secretària, per indicacions de la presidenta, exposa la següent informació: 

 

En l’anterior legislatura es va signar el Decret 2023-0600 de data 7 de març per incoar 

expedient de reversió de la finca amb emplaçament al carrer Miquel Martí i Pol, número 6-8 

i s’havia atorgat a l’Institut Català del Sòl un termini a comptar des de l’endemà de la 

notificació d’aquest acord perquè es poguessin efectuar les al·legacions que fossin en el seu 

interès. En l’última sessió del mes de març, el president, Jordi Ganduxé, va informar que 

s’havia demanat hora a l’Incasòl per portar presencialment aquesta petició. 

 

Pren la paraula la presidenta, qui informa que s’ha traslladat novament aquesta informació a 

l’àrea corresponent, i de moment no hi ha cap variació. 
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3.3 MPGOU instal·lacions fotovoltaiques 

 

La secretària, per indicacions de la presidenta, informa que en el Ple de l’Ajuntament de les 

Franqueses del Vallès, en sessió extraordinària celebrada el dia 20 de juliol de 2023, es va 

acordar, entre d’altres, aprovar inicialment la modificació puntual del Pla General d’Ordenació 

per a la regulació de les condicions per a la implantació d’instal·lacions de producció 

d’energia renovable fotovoltaica en sòl no urbanitzable al terme municipal de les Franqueses 

del Vallès. També aprovar la suspensió, pel termini d’un any, de la tramitació de plans 

urbanístics derivats concrets, i l'atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 

d'edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions, d'instal·lació o 

ampliació d'activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 

establertes per la legislació sectorial. Incloent els projectes d’actuació específica en sòl no 

urbanitzable, en l’àmbit delimitat en el plànol que s'adjunta pels usos d’instal·lacions de 

producció d’energia renovable fotovoltaica, amb excepció de les llicències i autoritzacions per 

a instal·lacions d’energia solar fotovoltaica per a l’autoconsum. 

 

Seguidament, afegeix que s’ha sotmès a informació pública, durant el termini de 45 dies, 

mitjançant la inserció d’edictes al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, a un dels diaris 

de premsa periòdica de més divulgació en l’àmbit municipal o supramunicipal al qual es 

refereixi el projecte en tramitació i al web de l’Ajuntament de les Franqueses del Vallès. 

Finalment, les persones interessades poden presentar suggeriments i/o al·legacions, de 

conformitat amb l’article 85.4 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel què s’aprova el 

Text Refós de la Llei d’Urbanisme. 

 

Pren la paraula la presidenta qui informa que el termini per presentar les al·legacions 

finalitzarà el pròxim 2 de novembre. 

 

• Pren la paraula un veí, qui es figura entre les persones assistents, que a la web de 

l’Ajuntament hi consta que el termini finalitzarà el dia 29 d’octubre.  

 

La presidenta informa que traslladarà dit assumpte a l’àrea corresponent per 

confirmar la data. 

 

• Pren la paraula una veïna, qui figura entre els assistents, que proposa que assisteixin 

les persones corresponents perquè expliquin els últims canvis.  

 

La presidenta corrobora que es pot consultar tota la informació a la web de 

l’Ajuntament, però que si cal fer una sessió informativa per explicar-ho amb més 

detall, no hi hauria cap inconvenient. 

 

 

3.4 Pacificació Corró d’Amunt Fase I 

 

Segons indicacions de la presidenta, pren la paraula la secretària, qui exposa que segons ha 

informat l’àrea de Mobilitat està previst per a principis de l’any 2024, tal com es va dir i exposar 
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a la presentació del projecte. Afegeix que en aquest moment està en període de licitació 

d’obres i és difícil ajustar una data concreta.  

 

• Pren la paraula un veí, qui figura entre els assistents, per exposar que va sol·licitar a 

l’Ajuntament els plànols del projecte per saber-ne tots els detalls, i no ha obtingut cap 

resposta. 

 

La presidenta informa que es demanarà de nou a l’àrea corresponent tota la 

informació al respecte i es farà arribar als membres del Consell. 

 

 

3.5 Resposta rebuda relatiu a la queixa per deficiències subministrament elèctric  

 

La secretària, per indicacions de la presidenta, informa que en el mes d’abril la companyia E-

Distribución va presentar recurs de reposició contra l’acord que va prendre la JGL de data 16 

de març de 2023 en resposta a les queixes relatives al mal funcionament del servei de 

subministrament elèctric. 

 

Així mateix, exposa que ja es té a disposició la resposta rebuda el 23 de març, però s’informa 

que només es llegiran els punts més importants per tal de sintetitzar-la, els quals s’adjunten 

a continuació: 

 

“[…] Doncs bé, cal assenyalar, dit això amb el respecte degut i en estrictes termes de defensa, 

que l’òrgan de govern d’un Ajuntament no disposa de competències per resoldre 

reclamacions d’aquest tipus ni tampoc determinar les necessitats d’inversió i planificació de 

la xarxa de distribució elèctrica, que cal recordar pertany a un àmbit regulat. 

 

[…] Per tant, les reclamacions originadores d’aquest expedient, en tant que ambdues 

suscitades amb relació amb contractes de subministrament elèctrics, no haurien d’haver estat 

dirigides a aquest Ajuntament, incorrent, per tant, l’acord impugnat en causa de nul·litat de 

ple dret prevista per l’article 47.1.b) de la Llei 39/2015, per manca de competència objectiva”. 

 

• Pren la paraula una veïna, qui figura entre els assistents, que reclama la mala gestió 

del president del Consell del Poble, el senyor Ganduxé, per tramitar la queixa des de 

l’Ajuntament si hauria d’haver tramitat directament a la companyia. Tanmateix, afegeix 

que l’empresa ha de saber que l’ajuntament, tot i no ser l’òrgan competent, mostra la 

preocupació dels ciutadans del seu municipi. 

 

Pren la paraula la presidenta qui respon que entén que la intenció era fer una queixa 

per part de tots els veïns/es per donar més força, i la resposta no ha estat l’esperada, 

ja que ha de ser cada veí/na qui ho ha de reclamar directament a la companyia.  

 

• Pren la paraula el senyor Jordi Grau, representant Salvem Corró, qui exposa que se’n 

pot aprendre en relació al sabotatge que ha succeït aquesta setmana, que ha deixat 

sense llum el poble. Afegeix que aquesta vegada l’empresa ha actuat diferents i al 

cap de 3-4 hores ja havien restablert el servei a través de dos generadors. 

Seguidament, proposa que la resposta no ha de ser millorar el pla energètic de la 
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zona, sinó demanar que davant aquestes situacions instal·lin els generadors perquè 

el servei torni el més aviat possible. Finalment, inclou que si ja es coneix una solució 

ràpida i factible que evita avaries de moltes hores, com fins les que s’han patit sempre, 

d’ara endavant se’ls podrà reclamar una exigència concreta que si no solucionen 

hauran de justificar. 

 

• Pren la paraula el senyor Josep Vilaró Riera, representant de l’Associació de veïns 

de Sant Mamet, qui mostra la seva voluntat favorable perquè l’ajuntament, a sol·licitud 

de tots els veïns/nes, exposi la inquietud per aquests problemes. 

 

• Pren la paraula la senyora Maria Viure Llobera, representant dels veïns/nes, exposa 

que aquest cop es tracta d’un sabotatge, però aquest problema és molt habitual i no 

hauria de ser així.  

 

Acte seguit, pren la paraula la secretària qui, per indicacions de la presidenta, llegeix la notícia 

publicada al web de l’Ajuntament de Les Franqueses del Vallès: 

 

 

3.6 Altres: 

 

Anàlisi Font Sant Mamet 

 

Pren la paraula la presidenta, qui informa que la Diputació de Barcelona el passat  12 de juny 

va fer la recollida d’una mostra de la font de Sant Mamet i segons els resultats l’aigua no és 

apta pel consum, ja que supera el valor de referència de calci, magnesi i duresa total.  

Acte seguit, la presidenta reparteix entre els assistents diverses còpies de l’anàlisi elaborada 

per la Diputació de Barcelona. 

 

 

4. Pressupost participatiu i temàtica calendari 

Pressupost participatiu 
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Pren la paraula la presidenta qui informa que no s’ha rebut cap proposta per part dels 

veïns/es, però les entitats han fet arribar diverses propostes, de les quals en la reunió interna 

del passat 18 de setembre reunits els membres del Consell es decideix alliberar la partida 

del pressupost participatiu de 1.100 € i disposar d’aquests diners més un romanent de 1.100 

€ per escollir les següents propostes: 

 

- Adquisició d’un rentavaixella 

- Adquisició d’una carpa o tendal 

- En el cas que hi quedessin diners es compraria una nevera i microones. 

 

Seguidament, exposa que també s’ha acordat comprar una escala i instal·lar guies a la sala 

de la casa de la mestra per poder fer exposicions. Acte seguit, recorda que tot aquest material 

estarà a disposició de totes les entitats. 

 

• Pren la paraula la senyora Maria Manau Sánchez, representant suplent del Grup 

Teatre Boina, qui mostra el seu acord amb les propostes, però afegeix que també es 

podria tenir en compte els condicionaments de la cuina: espais per emmagatzemar, 

estanteries, armaris, etc.  

 

Pren la paraula la presidenta qui afegeix que es valorarà el cost de les propostes 

anteriors i s’anirà adequant totes les instal·lacions de mica en mica. 

 

• Pren la paraula una veïna, qui es troba entre els assistents, qui exposa que de 

rentavaixelles ja se’n disposa i que no és necessari un de nou.  

 

Pren la paraula la presidenta, qui contesta que els membres del Consell van informar 

que l’actual té unes capacitats petites i era necessari tenir-ne un de més gran. No 

obstant, informa que ha estat una proposta per part de les entitats i una decisió que 

han valorat conjuntament. 

 

Es passa a votació i s’aproven les propostes. 

 

Calendari 

Pren la paraula la Presidenta, qui informa que s’han rebut totes les propostes per part de les 

entitats per escollir la temàtica del calendari del 2024.  

A continuació, exposa que en la reunió interna del passat 18 de setembre, els membres del 

Consell van acordar que la temàtica escollida fos una recopilació de fotografies de diferents 

activitats que han fet les entitats del poble actualment, i que les entitats poden fer arribar les 

seves fotografies per correu electrònic abans del 22 d’octubre. 

 

Es passa a votació i s’aprova la proposta. 
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5. Informació de les entitats 

La secretària, per indicacions de la presidenta, posa de manifest que aquest any les activitats 

no es veuran afectades per l’edició del Túnel del Terror, ja que l’entitat U.S. Corró d’Amunt 

ha comunicat l’anul·lació de la petició. 

 

Pren la paraula la presidenta, qui informa que el Túnel de Terror és una activitat que es feia 

al mes d’octubre a les instal·lacions de les Antigues Escoles, i això provocava que els tallers 

per a la gent gran quedessin afectats al calendari. No obstant, informa que aquest any es 

faran amb normalitat, i l’espai quedarà alliberat per si alguna entitat proposa alguna activitat. 

 

Acte seguit, la presidenta dona la paraula als representants de les entitats si tenen quelcom 

per comunicar: 

 

• Pren la paraula el senyor Rafael Moyano Collado, representant de U.S. Corró 

d’Amunt, qui informa que el proper cap de setmana es comença el campionat de lliga 

i que a partir d’aquest moment, hi haurà activitat esportiva cada cap de setmana. 

Afegeix que el primer partit es juga al camp del Sant Menat, dissabte 30 de setembre 

a les 16.00 h. 

 

• Pren la paraula el senyor Albert Costa Serrano, representant del Club Ciclista Corró 

d’Amunt, qui corrobora que ja tenen data per a la celebració de la copa catalana: 24 

de març de 2024. 

 

• Pren la paraula el senyor Jordi Grau, representant de Salvem Corró, qui exposa que 

el retaule de tardor serà el 26 de novembre de 2023. Anuncia que ja surten a la guia 

d’entitats. Informa que l’any que ve, l’any 2024, faran 40 anys dels actes del mil·lenari 

(1984), i independentment de les activitats per commemorar aquest acte, anima a les 

entitats per posar una mirada llarga per fixar una diada i treballar conjuntament per 

fer ressò i celebrar el mil·lenari. 

 

• Pren la paraula el senyor Sergi González Ferreiro, en representació de la Parròquia 

de Sant Mamet, qui informa que les misses dels propers diumenge seran a les 13.30 

h en motiu de la festa d’homenatge a la vellesa i la germandat. Informa que una 

vegada al mes fan una activitat de formació a la rectoria de Corró d’Amunt oberta a 

tothom. Exposa que actualment les campanes toquen de 9.00 h a 21.00 h, i proposa 

fer una prova per recuperar el toc de campanes i el rellotge del campanar de Corró 

d’Amunt les 24 h del dia. S’acorda fer la prova aquests mesos de tardor i hivern, i que 

la Parròquia prèviament avisarà als veïns i veïnes per WhatsApp perquè en tinguin 

constància. 

 

• Pren la paraula la senyora, Maria Manau Sánchez, representant suplent del Grup 

Teatre Boina, qui exposa que al novembre presentaran un projecte, i al mes de maig 

presentaran un altre espectacle.  

 

• Pren la paraula el senyor Josep Vilaró Riera, representant de AAVV Sant Mamet, qui 
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recorda que els dijous fan taller de pintura de 17.00 a 19.00 h, els cantaires assagen 

els dimarts de 20:30 a 22.30 h i que els divendres hi ha la dansa creativa i comunitària 

de 18.30 h a les 20.00 h. Afegeix que diumenge 1 d’octubre es celebrarà la festa de 

la Germandat que comptarà amb una ballada de sardanes a les 12.00 h, una missa 

a 13.15 h i, finalment, un dinar a les 14.00 h amb un sobretaula per jugar al Bingo. 

Afegeix que procuraran celebrar la festa de la Castanyada el proper 31 d’octubre. 

 

 

PRECS I PREGUNTES 

La presidenta es dirigeix als assistents per si tenen quelcom pregunta o prec a fer. 

 

• Pren la paraula una veïna, que es troba entre els assistents, qui prega que hi hagi un 

control de la neteja de les instal·lacions del Consell. 

 

Pren la paraula la presidenta, qui informa que el dijous dia 28, es van netejar totes les 

instal·lacions. Afegeix que actualment la neteja va a càrrec del bar, però cal constatar 

si la neteja de les instal·lacions forma part del contracte de la concessió o no.  

 

Pren la paraula la senyora Eva Navarrete, vocal del Consell, qui posa de manifest que 

en la sessió interna ja es va afirmar que si en el contracte ho especifica, s’ha de 

realitzar. 

 

• Pren la paraula el senyor Rafael Moyano Collado, representant de U.S. Corró 

d’Amunt, qui afegeix que fa més de vuit mesos que posa de manifest queixes per la 

brutícia dels banys i els vestidors, l’estat del barranc, les herbes del pàrquing i el mal 

estat de les reixes i les xarxes de les porteries. 

 

La presidenta informa que es traslladarà tots aquests assumptes a les àrees 

corresponents. 

 

• Pren la paraula la senyora Maria Viure Llobera, representant dels veïns/es, qui posa 

de manifest les males condicions amb les quals es troba el cementiri: manca d’aigua, 

males olors, rams a terra, etc.  

 

Pren la paraula la senyora Dolors Amaro, regidora de Cooperació i Solidaritat, Gent 

Gran, i Mercats i Turisme que figura entre els assistents, qui corrobora l’estat del 

cementiri tal com s’ha descrit prèviament i afirma que traslladaran tots aquests 

assumptes a l’equip de Govern. 

 

La presidenta informa que es traslladarà tots aquests assumptes a l’àrea 

corresponent. 

 

• Pren la paraula la senyora Maria Manau Sánchez, representant suplent del Grup 

Teatre Boina, qui prega poder disposar d’un despatx. A continuació, prega que se li 

faci arribar el pressupost de les cortines de la Sala Gran del Consell per tenir 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: N

25
Q

C
KF

Q
PG

YH
L2

W
4L

G
G

5N
7F

FW
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//l
es

fra
nq

ue
se

s.
ea

dm
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

2 
de

 1
3 



13 

 

constància de l’empresa que ho va gestionar. Corrobora que les cortines no tanquen 

correctament i són d’una tela molt fina. Afegeix que els focus estan mal posats, i la 

instal·lació actual no permet posar una línia de focus. 

 

Pren la paraula el senyor Josep Mauri, president del Club Petanca, qui figura entre 

els assistents i confirma que poden compartir el despatx del qual ell disposa. 

 

Seguidament, pren la paraula la presidenta qui informa que es traslladarà dit 

assumpte a l’àrea corresponent i se li farà arribar el pressupost. 

 

• Pren la paraula un veí, que es troba entre els assistents, qui exposa que la porta de 

fusta del Consell del poble ja és molt vella.  

 

• Pren la paraula un veí, que es troba entre els assistents, qui prega que s’instauri una 

parada d’autobús a la zona de Can Cot. 

 

Pren la paraula la presidenta qui afirma que es pren nota de la proposta. 

 

 

No havent-hi més preguntes ni assumptes a tractar, la senyora presidenta aixeca la 

sessió a les 21:06 hores, de la qual estenc aquesta acta. 
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